

金門國家公園管理處展示館多媒體播放預約服務申請須知：

Application Notes for Using Audio/Visual Rooms at Exhibition Halls of Kinmen National Park

1. 以電話預約團體，無須檢附文件，但申請者應告知：參觀團體名稱、人數、日期及預約時間。

If you book our services by phone, you do not need to submit any document. Yet, you should provide us with the following information: Name of Visiting Organization, Number of Visitors, Date, and time.

2. 以網路預約團體，請務必詳填欲預約表格。

.If you intend to book our services online, please make sure you complete the application form.

3. 應於 2 天前提出申請。

Online booking shall be completed TWO days before the visit.

4. 取消申請預約須於 1 天前提出申請 服務專線：082-313-191。

Any cancellation should be requested at least ONE day before the visit at +88682-313-191.

5. 觀光旺季人潮眾多，請於預約時間前五分鐘到達，以利安排。

During the busy season of tourism, please arrive at the venue at least 5 minutes before the pre-booked time.

6. 未取消預約且未於預約時間前五分鐘到達者，半年內不得申請預約。

If a group does not show up at the venue 5 minutes before the pre-booked time without requesting a cancellation, they will not be able to apply again within the following six months.